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Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Mi a véleménye az OHÜ ügyvezetőjének nyilatkozatáról? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban Vámosi Oszkár, az Országos Hulladékgazdálkodási Ügynökség ügyvezető igazgatója
azt nyilatkozta, hogy a megállapodásoknak köszönhetően idén csaknem 80 ezer tonnalakosság i
szelektív hulladék gyűjtése várható, ami 20-25 százalékos növekedést jelenthet a tavalyi és a
tavalyelőtti mennyiséghez képest. Szakemberek szerint nyilatkozatában az OHÜ ügyvezető
igazgatja valótlanságot állít, hiszen a többlet lényegében a papírbegyűjtés növekményéb ől adódik,
ami csak úgy lehetséges, hogy vagy a lakossági papírgy űjtésben lévő nem csomagolási hányadot
most figyelembe veszik, vagy elszámolnak olyan mennyiségeket lakossági gy űjtésként, amely idáig
az ipari-kereskedelmi kategóriába tartozott .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

- Mi a véleménye a szakemberek reakcióiról és Vámosi Oszkár állításairól ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. január 31 .
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